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STOCKHOLMS IDROTTSNÄMND PROTOKOLL NR. 6/2018      § 72-86 
 

Tid: Tisdagen den 19 juni 2018  kl. 17.30 – 17:45 

Plats: Idrottsförvaltningens lokaler Älvsjö, Rum Stockholm/London 

 

Justerat : 2018-06-19 
 

 

Alexander Lindholm Bo Sundin 

    

     

  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

Ledamöter: 
Alexander Lindholm (S) ordförande 

Bo Sundin (M) vice ordförande 

Joseph Zamani (S) 

Anders Lindell (MP) 

Sophia Granswed Baat (M) 

Daniele Fava (L) 

Mikael Valier (KD) 

Ersättare: 
Johan Kovaniemi (S) Tjänstgörande ersättare 

Andrea Irving (MP) Tjänstgörande ersättare 

Bwar Mert (V) Tjänstgörande ersättare  

Andreas Berglöf (M) Tjänstgörande ersättare 

Birgitta Persson (M) 

Olof Peterson (M) 

Mathias Mellgren (C)  

Personalrepresentanter: 
Thomas Forre (Vision)  

Fredrik Månsson(SACO) 

Tjänstemän: 
Marina Högland förvaltningschef, Carina Braun avdelningschef, Robert Sköld 

avdelningschef, Kersti Ruthström avdelningschef, Susanne Olsson enhetschef, Erik Odenlid 

nämndsekreterare och Lennart Öström administratör 

Arbetsmarknads och idrottsroteln 
Sofie Canderyd borgarrådssekreterare 

Förhinder 
Jenny Schöldin (S) 

Mariana Moreira Duarte (MP) 

Bwar Mert(V) 

Billy Östh (M) 

Richard Bengtsson (L) 

Daniel Gustafsson (MP) 

Zekiye Güler Thompson (S) 

Ingela Edlund (S) 
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§ 78 

Lägesrapport – utredning borsttvätt för båtar 
Dnr 09.02/447/2018 

 

 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar: 

 

Godkänna lägesrapporten 

 

Ärendet 
Den enskilt största och mest allvarliga miljörisken kopplad till båtverksamhet är läckage av 

metaller och andra miljögifter till mark, vatten och bottensediment från båtbottenfärg 

innehållande biocider. Båtbottenfärger används för att förhindra påväxt på skrovet. För 

sötvatten finns inga godkända bottenfärger innehållande biocider. Miljöförvaltningen arbetar 

därför för att båtar målade med biocidfärg ska saneras innan 2020. Utfasning av 

användningen av biocidfärger pågår och färgerna ersätts successivt av mekaniska metoder för 

att hålla båtbotten ren från påväxt.  

 

En viktig del i att underlätta för en smidig övergång från biocidfärg till mekanisk rengöring är 

att skapa en rationell och effektiv infrastruktur för mekanisk rengöring, däribland anläggning 

av sjöförlagda borsttvättar. Det finns ännu ingen sjöförlagd borsttvätt inom Stockholms stads 

gränser. Miljöförvaltningen och idrottsförvaltningen har i uppdrag i KFs budget för 2017 och 

2018 att utreda förutsättningarna för att anlägga en borsttvätt i Mälaren. Idrottsförvaltningens 

ambition är att i samråd med miljöförvaltningen färdigställa ett komplett underlag för att 

anlägga en tekniskt och ekonomiskt hållbar borsttvättanläggning. 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 

 
1) Ordföranden Alexander Lindholm m.fl. (S) samt ledamöterna Anders Lindell (MP) 

m.fl. och Bwar Mert(V) föreslår bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 


